About myself
It’s hard to speak about myself as only people surrounding me can see me objectively. Let me introduce myself. My name is Rail. But my friends call me Ray. I will be 23 in six months. I was born in a small village called Verkhneyarkeyevo, near the capital of Ufa. I graduated from the Neftekamsk Oil College as an electrician back in 2018. After studying, I went to defend my homeland in the army, served as a senior in the support department, and rose to the rank of junior sergeant. After serving in the army, he got a job in LLC Bashkirenergo as an electrician of distribution networks of the 4th category. I decided that in order to achieve high results, I would need a higher education. Since I already knew that in the Republic of Tatarstan, in the city of Kazan, there is a prestigious energy university where highly qualified specialists are produced, I decided to continue studying there in my profession. As for my interests, I am fond of music. My best qualities are patience and creativity. I want to become a famous person.

[bookmark: _GoBack]Очень сложно рассказывать о себе, потому что объективно воспринимать меня могут лишь со стороны. Позвольте представиться. Меня зовут Раил. Но друзья обычно зовут меня Рэй. Мне исполнится 23 через шесть месяцов. Я родился в маленьком селе под названием Верхнеяркеево, недалеко от столицы Уфы. Я окончил Нефтекамский нефтяной колледж на электрика в далеком 2018 году. После учебы я поехал защищать Родину в армию, служил старшим отдела обеспечения, и дослужился до младшего сержанта. После службы в армии, устроился на работу в ООО "БашкирЭнерго" электриком распределительных сетей 4 разряда. Я решил что для достижения высоких результатов, мне понадобиться высшее образование. Так как я уже знал что в Республике Татарстан, в городе Казань есть престижный энергетический университет где выпускают высококвалифицированных специалистов, я решил там продолжить обучение по своей профессии. Что касается моих интересов, я увлекаюсь музыкой. Мои лучшие качества это терпение и творческий подход. В будущем я хочу стать знаменитым.







